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ACTA DEL PLE ORDINARI DEL CONSELL MUNICIPAL D'EDUCACIÓ DE GIRONA 
DEL DIA 26 DE JULIOL DE 2023 

A la ciutat de Girona, a les nou i trenta-set minuts del matí del dia vint-i-sis de juliol de 
dos mil vint-i-tres, es reuneix el Ple del Consell Municipal d'Educació, a la Sala Polivalent 
del Centre Cultural La Mercè, sota la presidència de Lluc Salellas Vilar, amb l'assistència 
dels membres següents: Queralt Vila Vergés, Amy Sabaly Balde, Núria Riquelme Zurita,  
Pere Parramon Rubio, Àdam Bertran Martínez, Francisco Javier Domínguez García, 
Pere Albertí Serra, Fina Hervàs Rivas, Vicens Gómez Molina, Maria Lluïsa Roca, Anna 
Roig Fort, Ramon Homs Marquès, Enric Amer Camps, Eduard Piñero, Susana 
Berengena, Josep Ma. Gayolà Rodríguez, Marta Roure, Eduard Moreno Molinero, 
Alejandro Bueno Lázaro, Marta Pagès Rams, Cristina Luján Hernández, Roger Casero 
Gumbau, Salomé Carmona, Anna Planas Lladó, Bruna Ruhí, Albert Quintana Oliver, 
Imma Cullell, Ma Teresa Egea Plana, Mercè Rigau García-Gascó, Rosa Maria Falgàs 
Casanovas i Isidre Hernández Ferrandiz,  Figura com a convidada Raquel Robert Rubio. 

Han excusat l'assistència els membres següents: Núria Pastor, Ànnia Pons, Josep Maria 
Serra, Roser Batllori, Jaume Ametller, Josep Tort, Raquel Duran, Noelia Gómez, 
Montserrat Cros, Albert Bayot, Carme Vázquez, Juan Gónzález Martínez, Toni Riera, 
Sílvia Bosch, Sílvia Castelló Duran i Almudena González. 

No han assistit a la present sessió els membres següents: Marta Madrenas Mir, Joaquim 
Ruhí Brunsó, Eva Maria Palau, Martí Terés Bonet, Núria Pi Méndez, Marta Sureda Xifre, 
Annabel Moya Gálvez, Miriam Pujolà Romero, Susanna Arboleas Jara, Xavier García, 
Joaquim Mataró, Nuri Figa Mataró, Jordi Vidal Trill, Younesse Tahiri Bibi, Raquel 
Granell, Maria José Alcaide, Arnau Pujol Trias, Josep Bosch Lladó, Esther Mateu 
Iglesias, Francesc Martí, Maria Lluïsa Roca, Rosor Rabasseda, Glòria Polls González, 
Carla Salillas Vinyet, Darío Alonso Giménez, Lluís Puigdemont, Sílvia Llach i Francesc 
Cayuela. 

Dóna fe de l'acte, la secretària del Consell, Ester Manubens Julià. 

Lluc Salellas Vilar: Bon dia a totes i tots. Benvinguts i benvingudes en aquesta sessió 
plenària del Consell Municipal d'Educació. Sabeu que aquesta és la primera sessió 
plenària que presideixo jo com alcalde i també la Queralt com a regidora d'Educació. 
Per tant ens ve molt de gust evidentment, poder fer aquesta sessió i començar aquests 
quatre anys que venen en que confiem que ben segur podrem fer polítiques 
conjuntament per l'educació en aquesta ciutat, que és un dels elements estratègics que 
aquest govern vol i ha posat sobre la taula. Abans de començar explicar breument que 
s'han excusat algunes persones que són membres del Consell Escolar i que avui no hi 
podran ser, com són la Núria Pastor, l'Annia Pons, en Josep Ma. Serra, la Roser Batllori, 
en Jaume Ametller i en Josep Tort. Tenim també seguint-nos amb streaming que no 
poden parlar però sí que ens poden escoltar el regidor Àdam Bertran que es troba ara 
mateix a Itàlia amb un viatge institucional, la Raquel Robert i la Bruna Ruhí. Avui tenim 
un ordre del dia en que bàsicament té a veure amb la composició d'aquest Consell 
Municipal d'Educació, i que com fem sempre al final de l'última sessió de curs, doncs hi 
haurà un petit refrigeri perquè hi hagi també aquest petit espai informal de trobada i 
conversa entre els membres del plenari, d'acord?. Com que hi ha molts membres avui 
que sou nous, a part de jo mateix, la Queralt no perquè ja hi era abans amb una altra 
funció però ara hi és com a regidora d'Educació, el que havíem pensat abans de 
començar, és si breument podríem fer una roda de presentació de cadascú de vosaltres 
en que diguéssiu el vostre nom i cognoms i també en representació de que veniu a 
aquest Consell Municipal d'Educació. Podria començar l'Amy que com que m'és familiar, 
tinc la confiança per dir que comenci. Es van presentant tots els membres assistents. 
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Bé moltes gràcies a tots i a totes per aquesta presentació i ara que tots ja estem situats, 
evidentment que m'he deixat de dir-ho, agrair a les persones que avui venen per últim 
dia en aquest Consell Municipal d'Educació per tota la feina que hi heu fet i que segur 
que fareu ara també des de fora del Consell, perquè la gent que acostuma a venir a 
aquest tipus de consells fan feina quan són als Consells però també fan feina quan no 
hi són en altres espais i per tant crec que tot això és molt benvingut. Dit això passarem 
als punts de l'ordre del dia. El primer punt de l'ordre del dia és el Treball de les 
comissions i les propostes d'acord, i per tant passarem a presentar aquest treball i les 
propostes i aquí sí que demano a la regidora Queralt Vila que exposi tot el treball fet i 
que ella condueixi tota la sessió a partir d'ara.  

Ordre del dia: 
 

 
1. Treball de les comissions i propostes d’acord  

 
1.1 Comissió Permanent 
 

1.1.1 Proposta d'Acord pel nomenament de nous membres el Consell que ho 
són per designació. 

1.1.2 Proposta d'Acord pel nomenament de nous membres el Consell que ho 
són per elecció. 

1.1.3 Proposta d’acord sobre la recomanació del calendari, horari escolar i 
preu del material complementari i de les sortides escolars pel curs 
2023-2024. 

1.1.4 Proposta d’acord per a l’edició del calendari escolar 2023-2024 
 

1.2 Comissió de Planificació Escolar i Equipaments 
 

1.3 Comissió de Comunicació i Relacions Educació i Ciutat 
      

 
2. Informació diversa 

 
3. Torn obert de paraules 

 
 
1. TREBALL DE LES COMISSIONS I PROPOSTES D'ACORD 
 
1.1. COMISSIÓ PERMANENT 
 
1.1.1 Acord pel nomenament dels nous membres del Consell que ho són per 
designació 
 
D’acord amb el que disposa el Reglament del Consell, cada curs escolar i abans del 15 
de maig es convoquen eleccions en aquells sectors en què cal renovar els representants 
per haver finalitzat els dos cursos de representació.  
 
El procés i calendari de renovació dels membres del CEM, va ser aprovat en sessió 
Plenària del 23 de gener de 2023. Aquesta renovació afecta als representants dels 
sectors que ho són per designació(sectors corporació, sindicats de mestres, 
representants de la Universitat, representants de federacions d’associacions de famílies, 
el representant del Col·legi de Doctors i Llicenciats a Girona, el representant del 
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Moviment de Renovació Pedagògica, les persones de reconegut prestigi ciutadà i el 
representant del Col·legi de Treballadors Socials) i dels membres que ho són amb 
representació tancada (sectors de directors i titulars, ensenyaments no reglats, 
ensenyaments de règim especial, entitats de lleure de la ciutat). El procés ha estat seguit 
per la Comissió Permanent, en les diferents sessions de treball dels dies 13 de març de 
2023 i 7 de juny de 2023. El resultat recollit en la Comissió celebrada el dia 17 de juliol 
de 2023. 
 
S'acorda: 

1. Nomenar els següents representants dels diferents sectors: 

Representants de la corporació 

• Lluc Salellas Vilar 

• Queralt Vila Vergés 

• Amy Sabaly Balde 

• Gemma Martínez Vilagrasa 

• Núria Riquelme Zurita 

• Sílvia Bosch Agustí 

• Pere Parramon Rubio 

• Àdam Bertran Martínez 

• Jaume Veray Cama 

• Francisco Javier Domínguez Garcia 

Representants de les famílies 

 FaPaC: Raquel Granell Cabassa 
 

Representants del personal docent 

 Pel Sindicat Comissions Obreres: Josep Tort Coma 
 Pel Sindicat USTEC-STE’s-IAC: Glòria Polls Gonzàlez 
 Pel Sindicat ASPEPC-SPS: Josep Maria Gaylolà 
 
 
 
Representants de directors i titulars 

 
 Infantil i Primària públic: Montserrat Cros Serra, Fina Hervàs Rivas i Vicens Gómez 
 Secundària públic: Francesc Martí i Anna Roig Fort 
 Centres concertats: Ramon Homs, Noèlia Gómez i Enric Amer. 
 
Representants d’altres àmbits educatius  
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 Pels ensenyaments de règim especial: Mercè Rigau Garcia-Gascó (Escola de Música 
Preludi) 
 Pels ensenyaments no reglats: Imma Cullell Pardo (Federació Catalana de 
Voluntariat Social) i Mª Teresa Egea i Plana (Càritas Inter parroquial de Girona) 
 Per la UdG: Anna Planas Lladó i Juan González Martínez. 
 Col·legi de treballadors socials:  
 Moviment de renovació pedagògica: Albert Quintana Oliver 
 Entitats de lleure: Bruna Ruhí (AEIG pare Claret Escoltes Guies) 
 
Representants persones de reconegut prestigi 

 Sr. Francesc Cayuela López (GEIEG) 
 Sra. Carme Vázquez (Corte Inglés i Hipercor) 
 Sra. Roser Batllori Obiols (UdG) 
 Sra. Sílvia Castelló Duran (Qstura) 
 Sra. Rosa Maria Falgàs Casanovas (l'Associació Catalana per a l'Educació, la 
Formació i la Recerca (ACEFIR)) 
 Isidre Hernández Ferrandiz (El Galliner) 
 
 
2 . Comunicar l’acord a les persones implicades.” 
 
 
Queralt Vila Vergés: Sabeu que en el Consell Escolar hi ha membres per designació i 
membres que ho són per elecció. La Comissió Permanent ha estat treballant en diferents 
propostes d'acord i d'acord amb el que disposa el reglament del Consell cada curs 
escolar i abans del 15 de maig es convoquen eleccions en aquells sectors on cal renovar 
representants per haver finalitzat els dos cursos de representació a que té dret cada 
representant. Segons l'acord de renovació parcial dels membres del CEM aprovat en 
sessió plenària el 23 de gener del 2023, aquesta renovació parcial afectaria només als 
representants dels sectors que ho són per designació, no als que ho són per elecció. La 
Comissió Permanent, actua com a junta electoral durant aquest procés. Ens hem reunit 
en diverses ocasions, per acabar de perfilar aquestes designacions. Ens hem reunit 
concretament el 13 de març, el 7 de juny, i ara just el 17 de juliol. Els membres que hem 
de renovar són, per una banda els membres de la corporació, és a dir els representants 
polítics que tenen cabuda al CEM. Aquests representants polítics estan designats pel 
cartipàs i en són 10. Tenim en Lluc Salellas com alcalde, jo mateixa com a regidora 
d'Educació i després per Guanyem Girona tenim a l'Amy Sabaly i a la Gemma Martínez 
que no ha pogut ser aquí. Per Junts tenim a la Núria Riquelme i a la Sílvia Bosch, que 
avui tampoc no ha pogut ser-hi. Pels Socialistes tenim en Pere Parramon que ja s'ha 
presentat. Per Esquerra tenim l'Àdam Bertran que ens està seguint en streaming perquè 
és fora. Pel PP tenim en Jaume Veray i per Vox tenim en Francisco Javier Domínguez. 
Del personal docent, tenim 10 representants, 7 són escollits en els Consells Escolars de 
Centre, 4 d'educació infantil i primària, però n'hi ha d'haver com a mínim 1 d'aquests 4 
que ha de ser sempre d'educació infantil i els altres 3 són de secundària. Perdoneu, no 
sé si ho he explicat bé. Dels 7 n'hi ha 4 de primària i infantil, d'aquests 1 forçosament ha 
de ser d'educació infantil, i els altres 3 dels 7 són de secundària. I després tenim 3 
representants dels sindicats de mestres. Aquest any justament cal renovar els 3 
representants dels sindicats de mestres. Fins ara teníem a l'Almudena González que 
avui no ha pogut venir però que fa molts anys que és aquí al CEM i a qui li agraïm 
públicament tota la seva implicació i el treball fet que ha sigut ingent, que ve de 
Comissions Obreres. Tenim també la Núria Pastor de l'Intersindical que tampoc és aquí 
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present però que també ha fet una molt bona feina al CEM durant la seva 
representativitat, i la Glòria Polls d'USTEC que tampoc ha pogut venir i que també ha 
fet molt bona feina eh? però la Glòria Polls seguirà, per tant no cal ara fer-li aquest petit 
homenatge. Aleshores, el que vam fer va ser demanar al Departament, que ens 
comuniqués els 3 sindicats que havien obtingut més representació a Girona perquè 
tinguin a partir d'ara, a partir de l'1 de setembre representació al CEM.  I els 3 sindicats 
que han obtingut més representació són USTEC, per tant segueix la Glòria Polls tal com 
havíem dit, després ASPEPC amb en Josep Maria Gayolà que tenim aquí i Comissions 
que no segueix l'Almudena sinó que tindrem en Josep Tort i Coma. De representants 
dels directors, són 10 representants, 6 directors de centres públics, que són 1 d'educació 
infantil, 3 d'educació primària i 2 d'educació secundària. Aquests són els 6 de centres 
públics i després 3 titulars de centres concertats o privats i 1 titular de centre reglat de 
Formació d'Adults. Aquest any cal renovar la Raquel Duran d'Educació Infantil, la Fina 
Hervàs i la Susana Arboleas de primària públiques, en Francesc Martí i la Rosor 
Rabassedas, de secundària pública i en Xavier García, en Joaquim Mataró i la Susana 
Berengena dels centres concertats. Aleshores, no caldria renovar Eduard Piñeiro de 
Formació d'Adults i la Maria Lluïsa Roca ja que es va incorporar al Consell el 2022 i per 
tant el seu mandat encara no ha conclòs. Aleshores vam fer arribar una carta als centres 
educatius sol·licitant les dades de qui voldrien que fossin els seus representants en 
aquest proper mandat. I tenim de representants d'educació infantil, la senyora 
Montserrat Cros, de direccions d'educació primària la Fina Hervàs, en Vicens Gómez i 
la Ma. Lluïsa Roca. De direccions d'Educació secundària en Francesc Martí i l'Anna 
Roig, i de titulars de centres educatius en Ramon Homs, la Noèlia Gómez i l'Enric Amer. 
Com a representants de les famílies també tenim 10 persones, 6 han de ser escollits 
entre els que són del consell escolar del centre, que han de ser-ne 4 d'infantil i primària, 
dels quals 1 com a mínim ha de ser d'infantil, i després els 2 restants han de ser de 
secundària. Després també n'hi ha d'haver 3 en representacions de les famílies AFA i 
AMPA dels centres i una representació de la Federació d'Associacions de Famílies 
d'Alumnes de l'AFA. Només és membre per designació el representant de la FAPAC 
que cal renovar. Fins ara teníem la Raquel Granell que avui tampoc hi és però sempre 
és present al CEM  i quan s'ha consultat qui voldrien que fos el seu representant per 
aquest mandat proper, la seva resposta va ser que seguirà sent la Raquel Granell. Per 
tant, seguim amb la mateixa representant de la FAPAC. I d'altres àmbits educatius, tenim 
10 representants, 1 dels ensenyaments de règim especial que ve determinat pel 
Departament d'Educació de la Generalitat, 2 dels ensenyaments no reglats presents a 
la ciutat, 3 representats de la Universitat que 1 és de la Facultat de Ciències de 
l'Educació i 2 són a proposta del rectorat, 1 representant del col·legi de treballadors 
socials, 1 del col·legi oficial de doctors i llicenciats, 1 representant del Moviment de 
Renovació Pedagògica, l'Albert aquí present, i un representant de les entitats de lleure 
de la ciutat, que en aquest cas és la Bruna que la tenim també connectada amb 
streaming. Aquest any doncs cal renovar l'Annia Pons d'ensenyaments de règim 
especial, en Lluís Puigdemont i l'Isidre Hernández d'ensenyaments no reglats, la Sílvia 
Llach i en Josep Ma. Serra de la UdG, l'Albert Quintana del Moviment de Renovació 
Pedagògica, en Josep Bosch de les entitats de lleure, i cal cobrir una vacant, el 
representant dels col·legi de treballadors socials. No caldria renovar l'Albert Bayot del 
col·legi oficial de doctors i llicenciats, ni en Jaume Ametller de la UdG, ja que es van 
incorporar al CEM l'any 2022, per tant el seu mandat encara és vàlid. Perdoneu, i donem 
la benvinguda, a la Salomé que acaba d'arribar com a representant de famílies de 
secundària, de l'AFA de l'Ermessenda. Per a la renovació dels representants dels 
ensenyaments de règim especial, des de la Secretaria es va fer arribar al Departament, 
una carta sol·licitant que ens indiquessin quins centres hi havia a la ciutat a fi de poder-
los, posteriorment, enviar una carta informant del nou procés de renovació. Des de la 
secretaria es va informar el passat 5 de juny als diferents centres d'ensenyament de 
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règim especial del procés de renovació a fi de motivar la seva participació. A la 
convocatòria hi van assistir l'Escola Oficial d'Idiomes, l'Escola de Música Municipal de 
Girona i l'escola de Música Preludi, per consens d'aquests mateixos centres assistents 
es va acordar que el centre que seria membre del CEM seria l'escola de Música Preludi 
amb la senyora Mercè Rigau aquí present. En quan als representants dels 
ensenyaments no reglats, des de l'Oficina d'Informació Ciutadana – Registre Municipal 
d'Entitats de l'Ajuntament de Girona, ens van fer arribar la relació d'ensenyaments no 
reglats presents a la ciutat. Tots van ser convocats el passat 24 de maig, i els centres 
designats van ser Càritas Girona amb la senyora Maria Teresa Egea, la tenim també 
aquí present i la Fundació de Voluntariat Social amb la senyora Imma Cullell que també 
és present aquí. Per a la renovació dels 2 representants de la Universitat, es va fer 
arribar des de la Secretaria del Consell, una carta a la Universitat per notificar els seus 
representants i han notificat que vindrà el doctor Juan González Martínez que l'Anna ja 
l'ha excusat i la doctora Anna Planas que sí que la tenim aquí present. No cal renovar 
el senyor Jaume Ametller, perquè es va incorporar recentment al CEM i per tant el seu 
mandat tampoc ha caducat encara. En quan als representants de lleure de la ciutat, des 
de l'Oficina d'Informació Ciutadana i del Registre Municipal d'Entitats de l'Ajuntament de 
Girona ens van fer arribar la relació d'entitats presents a la ciutat i es van convocar el 24 
de maig. Aleshores fruit d'aquesta convocatòria es va rebre resposta per part de 4 
entitats que van ser Salsa Jove, Kerunta, AEIG Pare Claret Escoltes Guies i l'Esplai Sant 
Pau de Girona. I l'entitat designada per consens mateix d'aquestes 4 entitats, va ser el 
Cau Pare Claret de Girona amb la Bruna Ruhí que la tenim connectada per streaming 
perquè no podia ser present avui aquí. En quan al Moviment de Renovació Pedagògica, 
ens han fet arribar per registre la ratificació del Sr. Albert Quintana com a representant i 
tindrem el plaer de seguir comptant amb la seva experiència. En quan al Col·legi de 
Treballadors Socials, s'ha sol·licitat la designació d'un representant però no s'ha rebut 
resposta. Per tant aquesta plaça segueix quedant vacant. 
I després tenim finalment les persones de reconegut prestigi que aquest sector el 
constitueixen 6 representants designats pel president/a del Consell a proposta dels 
membres del mateix Consell. Aquest any cal renovar les següents persones: Francesc 
Cayuela López, Carme Vázquez, Roser Batllori Obiols, Sílvia Castelló Duran i Rosa 
Maria Falgàs i Casanovas i cobrir una vacant. 
Des de la Comissió Permanent, es proposa d'incorporar al Sr. Isidre Hernández del 
Galliner que també tenim aquí present, com a persona de reconegut prestigi. Així doncs, 
amb el calendari del procés electoral del 2023, aprovat l'acord de renovació els nou 
membres del CEM hauran de ser nomenats en el Plenari d'avui del Consell. La proposta 
d'acord que presenta la Comissió Permanent actuant com a Junta Electoral és aquesta 
que després haurem de votar tots plegats, per veure si ens sembla correcte. No cal que 
llegeixi tots els preceptes. És només la gent que no he anomenat. De representants de 
la corporació tal com hem dit, en Lluc Salellas, jo mateixa, l'Amy Sabaly, la Gemma 
Martínez, la Núria Riquelme, la Sílvia Bosch, en Pere Parramon, l'Ádam Bertran, en 
Jaume Veray i en Francisco Javier Domínguez.  

Lluc Salellas Vilar: Sobre aquest tema, també informar que hi ha una regidora que en 
aquest cas és la regidora Raquel Robert que com que porta els temes d'ocupació i 
formació vinculats al món del treball, l'hem habilitat perquè pugui venir d'oient als 
plenaris. Perquè em sembla interessant que la regidora que porta aquests temes i 
aquests àmbits pugui estar al plenari tot i que formalment no serà membre de ple dret 
del Consell però si que considerem com a govern que pugui venir a escoltar els debats 
i participar-hi. 

Queralt Vila Vergés: I tant. Després de representants de famílies per part de la FAPAC 
seguim amb la Raquel Granell, i dels representants de personal docent Josep Tort, pel 
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sindicat de Comissions Obreres, la Glòria Polls per USTEC i Josep Ma. Gayolà per 
ASPEPC. I de representants de directors de centres d'infantil i primària públics, la 
Montserrat Cros, la Fina Hervàs i en Vicens Gómez. De secundària públics en Francesc 
Martí i l'Anna Roig, i de concertada en Ramon Homs, la Noèlia Gómez i l'Enric Amer. 
D'altres àmbits educatius tenim de règim especial com a representants, la Mercè Rigau 
de l'escola de Música Preludi, pels ensenyaments no reglats l'Imma Cullell de la 
Federació Catalana de Voluntariat Social i la Maria Teresa Egea de Càrites. Per la UdG 
l'Anna Planas Lladó i en Juan González, del Col·legi de Treballadors Socials, és aquesta 
plaça que ens ha quedat vacant tal com hem dit abans, del Moviment de Renovació 
Pedagògica l'Albert Quintana i d'entitats de Lleure la Bruna Ruhí del Cau Pare Claret. 
De representants de persones de reconegut prestigi seguiríem amb el Sr. Francesc 
Cayuela del GEieEG, la Carme Vázquez del Corte Inglés – Hipercor, en Roger Batllori 
de la UdG, la Sílvia Castelló de Costura, la Rosa Ma. Falgàs de l'Associació Catalana 
per a l'Educació, la Formació i la Recerca i l'Isidre Hernández del Galliner.  

Lluc Salellas Vilar: La Queralt ja ha explicat bé tot el que fa referència als membres i 
proposta de membres d'aquest Consell i per tant, caldria preguntar ara si tothom hi està 
d'acord, o si algú no hi està d'acord que ho expressi perquè sinó donaríem la proposta 
per aprovada.  

Votació:  

S'aprova per unanimitat. 

1.1.2 Acord pel nomenament dels nous membres del Consell que ho són per 
elecció. 
 
ACORD DEL CONSELL MUNICIPAL D’EDUCACIÓ PEL NOMENAMENT DE NOUS 
MEMBRES DEL CONSELL QUE HO SÓN PER ELECCIÓ, APROVAT EN LA SESSIÓ 
PLENÀRIA DEL DIA 26 DE JULIOL DE 2023 

En el Plenari del Consell Municipal d’Educació, de data 13 de juliol de 2022, es va 
aprovar l'Acord de nomenament dels membres del Consell que ho eren per Elecció, 
d'acord amb el resultat del procés electoral.  

Fruit d'aquest acord la Sra. Queralt Vila Vergés va ser nomenada membre del Consell 
en representació de les associacions de famílies d'alumnes. 

Atès que la Sra. Queralt Vila i Vergés, d'acord amb l'aprovació del Cartipàs Municipal en 
data  30 de juny de 2023, ha passat a ser membre del Consell en representació de 
membres de la Corporació com a Regidora d'Educació, 

Atès que el Reglament del Consell estableix en el seu punt 8.3 que les "vacants que es 
produeixin seran cobertes, respectivament, pel candidat o candidata següent que més 
vots hagi obtingut, per nova designació de la presidència o, en el cas dels col·lectius 
tancats, per nova designació." 

Atès que d'acord amb el resultat del procés electoral de l'any 2022 el candidat que es 
troba en primer lloc de la llista d'espera en representació del sector de les associacions 
de famílies va ser el Sr. Alejandro Bueno Lázaro,    

S'acorda: 
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1. Nomenar al Sr. Alejandro Bueno Lazaro, representant de les Associacions de 
Famílies d’Alumnes. 

2. Comunicar l’acord a les persones implicades” 
 
Queralt Vila Vergés: Ara us volem informar dels representants de famílies que en l'últim 
procés d'elecció de representants de famílies va haver-hi un empat tècnic entre Cristina 
Lujan que venia de l'escola Migdia i Alejandro Bueno que venia de l'escola Balandrau. 
Aleshores es va decidir repartir el mandat, entre els dos representants però com que jo 
mateixa també venia com a representant de famílies de l'escola Montjuïc, i jo he de sortir 
com a representant de famílies perquè ara ocupo la posició de regidora d'Educació, 
aleshores la Cristina Luján agafa el lloc de l'Alejandro Bueno i l'Alejandro Bueno agafa 
el meu lloc, per tant, tindrem tant a la Cristina Luján com a l'Alejandro Bueno com a 
representants de les famílies al CEM. No sé si ho he explicat del tot bé, però és aquest 
petit canvi de cromos que estem fent així rotatiu, dels membres que hi havien per elecció 
original de les eleccions que es van fer. Per tant la proposta d'acord és nomenar el Sr. 
Alejandro Bueno com a representant de les Associacions de Famílies d'Alumnes ja que 
Cristina Luján el supleix i llavors ell passaria a ser representant en comptes de ser-ho 
jo. D'acord? Bé és això. 

Votació: 

S'aprova per unanimitat. 

1.1.3. Acord sobre la recomanació del calendari, horari escolar i preu del material 
complementari i de les sortides escolars pel curs 2023-2024. 

ACORD DEL CONSELL MUNICIPAL D’EDUCACIÓ DE GIRONA PER A LA 
RECOMANACIÓ DEL CALENDARI, HORARI ESCOLAR, PREU DEL MATERIAL 
COMPLEMENTARI I SORTIDES ESCOLARS PER AL CURS 2023-2024, APROVAT 
EN LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL DIA 26 DE JULIOL DE 2023 
   
D’acord amb la disposició de l’Ordre del Departament d’Educació ORDRE 
EDU/133/2023, de 26 de maig, per la qual s'estableix el calendari escolar del curs 2023-
2024 per als centres educatius no universitaris de Catalunya i havent escoltat els sectors 
de la comunitat educativa, així com tenint en compte la distribució de les festivitats locals 
i el calendari laboral d'acord amb l'ORDRE EMT/153/2023, proposem les 
recomanacions següents en relació amb el calendari i horari escolar 2023-2024, per tal 
que els consells escolars de cada centre educatiu puguin aplicar-lo progressivament.  

  
S'acorda:  
  
1. “Recomanar a tots els centres educatius públics i privats de la ciutat escollir com a 

dies de lliure disposició per al curs 2023-24, les dates següents:  
  

 31 d’octubre de 2023 
 07 desembre de 2023 
 02 de maig de 2024 
 03 de maig de 2024 

 

En compensació de la festa local, Sant Jaume el 25 de juliol:  
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 09 de febrer de 2024 (a l’espera que s’aprovin properament les festes locals per 

Ple Municipal a la ciutat de Girona) 
 

2. Demanar, com hem fet reiteradament els últims cursos, que no siguin els consells 
escolars de centre els qui hagin de fer una proposta del seu horari i de la jornada 
intensiva, a resoldre per la direcció dels ST d’Educació corresponents, i que sigui el 
Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya qui especifiqui l’horari 
escolar que s’ha d’aplicar.  
  

3. Recomanar que s’apliqui el criteri prioritari que l’acabament de la jornada escolar 
sigui la mateixa a tots els centres d’educació infantil i primària, públics i privats 
concertats, de la ciutat i que sigui a les 16.30 h. 

 
4. Recomanar la socialització dels llibres de text així com d'altres sistemes que 

afavoreixin l'equitat educativa. Recomanar que s'apliqui una forquilla de mínims i 
màxims d'imports, en concepte de material i activitats complementàries, a assumir 
per les famílies (colònies, sortides escolars...), establir un mínim de 50 € i un màxim 
de 270 €, corresponent al 25 % de l’SMI (salari mínim interprofessional). D'acord 
amb el Reial decret 99/2023, de 14 de febrer, s'estableix un salari mínim 
interprofessional per a l'any 2023 de 1.080 € bruts al mes. S’estableix, doncs, 
recomanar un import per al curs 2023-24 de 270€, de 100 € en concepte de material 
i de 170 € per a activitats complementàries, amb possibilitat que aquests imports 
puguin ser vasos comunicants en funció de les necessitats del centre i donar l’opció 
de fer el pagament per mitjà de sistemes de fraccionament o altres facilitats de 
pagament. 

 
 

Traslladar aquestes recomanacions a tots els centres educatius de la ciutat, al Consell 
Escolar de Catalunya, a l’Associació Catalana de Municipis, a la Federació de Municipis 
de Catalunya, als ST d’Educació de Girona i a l’Ajuntament de Girona.”   

Marta Roure: Perdona Queralt, crec que també hauríem de fer un agraïment a la 
Susanna Berengena. 

Queralt Vila Vergés: Si, i tant, ja quan ha arribat. És que hem fet un agraïment Susana.. 
tothom s'ha aixecat, tothom s'ha presentat, ha dit quan de temps portava al CEM.  

Susana Berengena: He estat molt bé en aquest Consell, m'ha agradat molt poder-hi 
participar. Ha estat un aprenentatge al llarg d'aquests anys. 

Lluc Salellas Vilar: Moltes gràcies per la feina feta Susana. 

Queralt Vila Vergés: Doncs passem si us sembla, a parlar del calendari educatiu. Com 
ja sabeu els dies festius venen determinats pel Departament de Treball Afers Socials i 
Famílies a través del calendari laboral del 2024. A aquests dies cal sumar-hi també els 
festius locals i els quatre dies de lliure disposició que tenen les escoles. Aleshores 
segons l'Ordre EDU/133/2023 s'estableix els dies de lliure disposició per als centres 
educatius. No obstant, en cas que 1 o 2 dies de festa local caiguin en dies no lectius, 
com per exemple ens passa ara que el 25 de juliol que va ser ahir, Sant Jaume, cau en 
dia no lectiu, aquests dies poden ser afegits als dies de lliure disposició. Per tant, en 
comptes de 4 dies, com que Sant Jaume cau en període no lectiu, els centres tenen 5 
dies de lliure disposició. Es va demanar als diferents representants del CEM les seves 
propostes de designació d'aquests dies de lliure disposició, i vam recollir totes les 
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propostes dels representants de les direccions dels centres públics d'infantil i primària i 
de secundària i de la concertada i tota la resta de comissions. També es van demanar 
les dates als representants de les AFEs. Es recomana des del CEM, que tots els centres 
educatius públics i privats de la ciutat, escullin com a dies de lliure disposició per al curs 
vinent, 23-24, les dates següents: el 31d'octubre que cau en dimarts. Cal tenir en compte 
que el dia anterior, és festiu per Sant Narcís.  

Lluc Salellas Vilar: Com que Sant Narcís cau en diumenge, tindrem festiu el 30, el 31 
i l'1. 

Queralt Vila Vergés: Exacte. El 30, el 31 i l'1 que és l'1 de novembre. O sigui, només 
surt 31 d'octubre però en realitat el pont és un aqüeducte bastant llarg. Després el 7 de 
desembre, que aquest és un ja habitual en els lliures disposicions de les escoles. El 2 
de maig i el 3 de maig. Aquí també es fa un període llarg de vacances. Sempre s'intenta, 
perdoneu, que els festius de lliure disposició estiguin ben repartits en tots els trimestres. 
És a dir que no ens trobem un trimestre on hi hagi molt pocs dies lectius i un altre 
trimestre que sigui tota una tirallonga sense cap dia festiu allà. I en compensació de la 
festa local del dia 25 de juliol de Sant Jaume, hem escollit el dia 9 de febrer. Aleshores 
a l'espera que s'aprovin les festes locals del ple municipal, les escoles tenen aquesta 
recomanació, és una recomanació per part del CEM per escollir aquests dies com a 
lliure disposició. I després amb l'objectiu d'afavorir l'equitat escolar, també es fa una 
recomanació des del CEM amb una forquilla de mínims i màxims d'import en concepte 
de materials i activitats complementàries que han d'assumir les famílies, les colònies, 
sortides escolars, etc... El mínim és de 50 i el màxim de 270 corresponent al 25% del 
salari mínim interprofessional. D'acord amb el Reial Decret 99/2023 de 14 de febrer 
s'estableix un salari mínim interprofessional de 1.080 € bruts al mes i s'estableix 
recomanar un import pel curs 23/24 de 270 € com a màxim per les escoles, dels quals 
100 € serien en concepte de material i 170 per aquestes activitats complementàries que 
hem dit de colònies i sortides escolars. Això és una recomanació que fa el CEM als 
centres. Òbviament després els centres tenen la seva autonomia de centre per decidir 
el que vulguin. Però sí que entenc de moure'ns en aquestes forquilles i marcar sobretot 
uns màxims per no trobar grans diferències dintre dels centres. Per tant, fruit d'aquest 
consens, ah perdoneu eh? també es recomana als centres que s'apliqui el criteri prioritari 
de l'acabament de la jornada escolar sempre igual a tots els centres d'educació infantil 
i primària, tant siguin públics com privats i concertats de la ciutat. I doncs per això, l'acord 
que tenim és: aquests 4 dies de lliure disposició més el de compensació de festa local 
que us he dit, demanar com hem fet reiteradament en els últims cursos que no siguin 
els consells escolars de centre els que hagin de fer una proposta d'horari de jornada 
intensiva sinó que sigui el Departament d'Educació de la Generalitat de Catalunya que 
especifiqui l'horari escolar que s'ha d'aplicar per així garantir amb certa coherència i 
harmonització tots els calendaris escolars que tenim a la ciutat. Recomanar que s'apliqui 
el criteri prioritari de l'acabament de la jornada escolar i que aquesta sigui la mateixa per 
a tots els centres d'educació infantil i primària i que sigui a 2/4 de 5. Tenim centres que 
acaben la jornada a les 5 i per temes d'igualtat a tots els centres, es recomana que 
sempre sigui el mateix horari. Però això, repetim, és una cosa que decideixen els centres 
ja que tenen autonomia per decidir-ho. Des del CEM només podem fer una 
recomanació. Després també es recomana a les escoles que promoguin la socialització 
dels llibres de text i altres sistemes que afavoreixin l'equitat educativa i també és 
recomana que s'apliqui aquesta forquilla de mínims i màxims en concepte de material 
escolar i en concepte d'activitats complementàries. Ja ho hem dit, un mínim de 50 i un 
màxim de 270. Aquests 270 inclouen els 100 com a màxim de material escolar que es 
recomana i els 170 com a màxim d'activitats i sortides escolars. I ja està, traslladar totes 
aquestes recomanacions a tots els centres educatius de la ciutat, al Consell Escolar de 
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Catalunya, a l'Associació Catalana de Municipis, a la Federació de Municipis de 
Catalunya i als Serveis Territorials d'Educació de Girona i a l'Ajuntament mateix.  

Lluc Salellas Vilar: Sobre aquest punt, que també és una explicació llarga, no sé si 
algú vol fer algun tipus d'aportació, comentari, o ho podem donar per validat.  

Albert Quintana: Encara que siguin recomanacions tenen valor perquè volem anar junts 
oi? És important que la Comunitat Educativa es posi d'acord.  

Queralt Vila Vergés:  Si i tant, i nosaltres traslladarem totes aquestes recomanacions 
però el que no podem fer és imposar coses que per llei no podem imposar. Però les 
recomanacions les traslladem sempre i les treballem juntament perquè siguin amb el 
màxim d'equitat possible.   

Votació:  

S'aprova per unanimitat 

 

1.1.4. Acord per a l'edició del calendari escolar 2023-2024 

ACORD DEL CONSELL MUNICIPAL D’EDUCACIÓ DE GIRONA PER A L’EDICIÓ 
DEL CALENDARI ESCOLAR PER AL CURS 2023-2024, APROVAT EN LA SESSIÓ 
PLENÀRIA DEL DIA 26 DE JULIOL DE 2023 

El Consell Municipal d’Educació porta anys editant el calendari escolar que adreça als 

centres educatius de la ciutat com a eina de suport per a la planificació del curs escolar. 

En aquest calendari es destacarà la informació següent: els dies d’inici i final de curs, 

els períodes de vacances escolars, els dies festius, els dies de lliure disposició proposats 

pel CEM i altra informació referent a l’activitat del mateix Consell Municipal d’Educació 

de Girona. 

Pel que fa a les dates més significatives vinculades a la cooperació, la solidaritat, els 

valors i el respecte al medi ambient, s’inclourà un enllaç amb la pàgina web de la 

Unesco, http://portal.unesco.org/es/, on s’indiquen els dies internacionals establerts per 

les Nacions Unides. 

S'acorda: 

1. “Editar el calendari escolar per al curs 2023-2024 amb les dates referents al: 

- calendari escolar (inici i fi de curs, vacances escolars i dies de lliure disposició 

proposats pel CEM) 

- activitats del Consell Municipal d’Educació  
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2. Distribuir el calendari escolar a tots els centres educatius de la ciutat i entitats 

que ho sol·licitin.” 

 

Queralt Vila Vergés: Cada any imprimim el calendari del CEM per enviar a tots els 
centres educatius perquè tinguin també ells el calendari escolar. Aquesta proposta es 
refereix a la impressió i edició del calendari escolar on s'hi destaquen els dies d'inici i 
final de curs, els períodes de vacances escolars, els períodes, els dies festius, els dies 
de lliure disposició proposats pel CEM, i la resta d'informació referent a l'activitat del 
CEM. És el que tenen totes les escoles penjat.  

Lluc Salellas Vilar: Entenc que és un tema que també tothom i estarà d'acord. 

Votació:  

S'aprova per unanimitat 

 

1.2 COMISSIÓ DE PLANIFICACIÓ ESCOLAR I EQUIPAMENTS 
 
Roger Casero Gumbau: Moltes gràcies, bon dia a tothom. Comentar, com ja s'ha vist 
en l'ordre del dia que no hi ha proposta de resolució, que no vol dir que no hàgim 
treballat. Perquè de feina sí que n'hem fet. De fet, ens hem reunit, si que vàrem tenir un 
impàs pel període electoral municipal no? que es va congelar tot una mica per les 
eleccions. Ens vam trobar a finals d'abril, també el mes de juny, i ara recentment també 
el mes de juliol, i sobretot la comissió estem treballant amb el nou mapa de zonificació 
de secundària amb un treball que estem fent també gràcies a la UMAT. Amb unes dades 
que demanem a la UMAT i a qui agraïm la disposició de poder treballar també 
conjuntament. Ens sembla que és important que com a comissió de planificació no ho 
fem a cegues sinó que ho fem amb les pròpies dades que té la pròpia àrea d'educació 
però també ens faltaven una sèrie d'elements que també són interessants més de 
caràcter socioeconòmic. En confiança, estem exprimint a la UMAT perquè ens faciliti i 
amb molta disposició, insisteixo, totes aquestes dades. Precisament perquè puguem fer 
millor aquestes propostes de planificació que és un dels principals encàrrecs que tenim 
com a comissió. Estem treballant doncs de forma intensa perquè a l'última trobada 
també vam compartir moltes dades per poder fer en previsió el mes d'octubre, aquesta 
proposta de mapa de zonificació i en paral·lel també perquè són qüestions que també 
van molt vinculades al treball de les adscripcions. Per tant, doncs informar en el plenari 
que la comissió sobretot estem treballant en aquesta proposta. Volia aprofitar també 
com a president de la comissió per agrair la feina de tots els membres que deixen el 
plenari i deixen el Consell Escolar Municipal i per tant, conseqüentment també deixen la 
comissió. Se'ls ha nombrat, però volem insistir sobretot en aquells que han format part 
de la comissió de planificació com són la Susana Berengena que ens ha adreçat unes 
paraules, Josep Ma Serra, Annabel Moya, Núria Pastor, Míriam Pujola, l'Almudena 
González, en Joaquim Ruhí i en Pere Albertí. Amb aportacions per part de tots ells molt 
enriquidores i elles, i que han contribuït a la bona salut d'aquesta Comissió. I finalment 
tot i que no plega, no deixa el consell perquè ja hem vist que continua, també voldria fer 
un agraïment a l'Àdam Bertran, com a regidor d'Educació en el darrer mandat i un 
reconeixement també per l'impuls que ha fet a la Comissió amb un treball que hem pogut 
accelerar prenent decisions, que ens semblava que eren importants. I per tant, malgrat 
ell segueix al Consell amb un altre paper, fins ara era com a regidor d'educació, ara hi 
serà en representació d'un grup municipal, també voldria fer-li aquest agraïment per 
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aquest impuls que ha fet en aquest darrer mandat a la Comissió i que ens ha permès 
doncs anar avançant. I que anem avançant amb molta empenta perquè més aviat als 
membres de la comissió a vegades se'ns ha d'aturar perquè volem ser molt proactius i 
volem fer moltes coses i intentem fer-les evidentment el millor que sabem. Per tant, per 
part de la Comissió de Planificació i Equipaments Escolars, en principi no hi hauria res 
més. Evidentment si hi ha algú de la comissió o algú del plenari que vulgui fer algun 
comentari o que tingui alguna qüestió, entenc que hi podria intervenir. Gràcies. 
 
Lluc Salellas Vilar: Moltes gràcies Roger Casero. Com deia ell mateix diguéssim, si 
algú vol fer algun comentari respecte a les paraules d'en Roger, ho pot fer. Sinó 
evidentment sumar-nos als agraïments i donar ara ja sí la paraula també, em penso a 
l'Isidre com a representant de la Comissió de Comunicació i Relacions Educació-Ciutat. 
 
Queralt Vila Vergés: Perdoneu, com que l'Annia no hi és, l'Isidre fa de representant de 
la Comissió. Però com en Roger és el president de la comissió de Planificació Escolar, 
l'Annia és la presidenta de la comissió de Comunicació. 
 
 1.3 COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ I RELACIONS EDUCACIÓ I CIUTAT 
 

Isidre Hernández Ferrandiz: Si, exactament vinc en representació de l'Annia, per tant, 
si em permeteu, llegiré una mica, per no deixar-me res. Doncs des de la Comissió de 
Comunicació i Relacions Educació i Ciutat, hem centrat el nostre treball a establir i 
potenciar els lligams entre la ciutat i tots els ensenyaments reglats i no reglats. Fent 
d'altaveu i generant debats d'aquells temes educatius que més interessen a la 
ciutadania. Amb aquesta finalitat, doncs, aquest curs hem realitzat la 12ena edició del 
Cinefòrum. S'han realitzat 3 sessions. En totes elles hem tingut una molt bona rebuda 
per part de la ciutadania i amb un aforament d'unes 20-30 persones per sessió. Us 
explico, tot seguit, quines han estat aquestes. La primera, va ser la Igualtat de Gènere, 
el feminisme. I la visualització i drets LGTBI amb la projecció de la pel·lícula Tomboy de 
Céline Sciamma. No sé si ho pronuncio molt bé..perdoneu-me, però.... Céline segur. Va 
ser el dimarts 29 de novembre de 2022. La ponent va ser la Cristina Vila Peñuelas, 
llicenciada en sociologia i especialitzada en igualtat de gènere. La segona va tractar 
sobre el Civisme, amb la pregunta de que s'entén per la democràcia, els drets individuals 
davant els col·lectius, i vam incloure la projecció de la pel·lícula "Election" d'Alexander 
Payne. La data va ser el dimarts 28 de febrer de 2023, i la ponent va ser la Sra. Marta 
Alsina i Conesa, Defensora de la Ciutadania de l'Ajuntament de Girona, llicenciada en 
Dret per la Universitat Autònoma de Barcelona (1984-1989) i advocada col·legiada al 
Col·legi de l’Advocacia de Girona, per tant una persona amb molts coneixements. La 
tercera edició va ser El Poder de les xarxes en la manipulació de la informació i va 
incloure la projecció de "The bling ring" de Sofia Coppola. Va ser el dimarts 23 de maig 
de 2023 i el ponent va ser en Jordi Grau i Ramió, periodista, Vicedegà i President de la 
Junta de la demarcació de Girona del Col·legi de Periodistes de Catalunya. 
A banda de tot aquest seguiment, aquesta comissió com ja bé sabeu, portem la 
convocatòria de la beca Joaquim Franch, que enguany els projectes guanyadors foren: 
 Ludoteca STEAM", de l’ l'Associació ENGINY-era, perquè hi va haver un empat, i la 
segona va ser "Intervenció educativa d'àmbit comunitari als centres cívics de la ciutat de 
Girona-Descoberta de l'entorn natural de Pont Major i empoderament de la comunitat 
veïnal envers la sostenibilitat i el respecte pel medi ambient proper". Tot això és el títol 
eh? evidentment aquest sí que l'havia de llegir sí o sí, de l’entitat Sorellona. Llavors, 
aquest mes de setembre ambdues entitats hauran de presentar la justificació del 
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projecte. Esperem doncs en el ple del primer trimestre del curs 2023-2024 explicar-vos-
ho millor. D'acord? Doncs moltes gràcies.  

 
Lluc Salellas Vilar: D'acord. Moltes gràcies Isidre. No sé si algú vol fer algun comentari 
al respecte? Doncs seguiríem, però si que us volíem dir abans de continuar que ara 
tocarà conformar aquestes comissions de nou. Aquestes comissions de les quals en 
Roger i l'Isidre han fet avui de portaveus i que des de la secretaria del Consell se us 
enviarà totes les possibilitats, les comissions que hi ha, i que sí que és important que en 
aquestes comissions hi hagi heterogeneïtat de tots els sectors presents en aquest 
consell municipal. I per entendre'ns, que a tot arreu hi hagin famílies, hi hagin professors, 
hi hagin direccions, hi hagin membres dels àmbits respectius. Si no m'equivoco, aquest 
formulari s'enviarà en breu i per tant, podreu mirar-vos-ho bé per poder-vos apuntar en 
aquestes comissions. Donem pas ara al punt 2 de l'ordre del dia que és la informació 
diversa, que no n'hi ha, per tant, el tercer punt que és el torn obert de paraules i que això 
ja no depèn de nosaltres si n'hi ha o no, sinó que depèn de vosaltres, per tant, Rosa Ma. 
Comença tu si vols. 

 
3. TORN OBERT DE PARAULES 

 
Rosa Ma Falgàs Casanovas: Només comentar que Girona a més de Ciutat Educadora 
també és Ciutat d'Aprenentatge. Forma part de la xarxa mundial de la Unesco de ciutat 
de l'aprenentage. Jo crec que això és molt important. Sempre he dit que ser Ciutat 
Educadora i Ciutat d'aprenentatge no es barallen sinó que són complementàries. I hem 
de facilitar i això intentem fer des d'aquesta xarxa, que les persones puguin aprendre 
allò que volen i allò que necessiten. No allò que se'ls hi dóna. Penseu que hi ha capitals 
de tot el món que formen part d'aquesta xarxa i en canvi a Espanya només hi ha 3 
ciutats, una és Viladecans, va ser la primera, la segona va ser l'Alcorà de Castelló de la 
Plana i la tercera Girona. Per tant de tot Espanya només 3 i són de països Catalans. I 
crec que d'això ens n'hem de sentir orgullosos. 

 
Queralt Vila Vergés: En prenem bona nota.  

 
Lluc Salellas Vilar: Si, i a més ho has dit molt clarament, les 3 són de Països Catalans. 
Algú més vol afegir...  

 
Anna Planas Lladó: És una pregunta molt pràctica. En els membres del Consell hi ha 
representat el Col·legi de Treballadors Socials de Catalunya, però en canvi no hi ha ni 
el Educadors Socials ni cap altre. No sé si es que només hi ha la representació d'un 
col·legi. 

 
Queralt Vila Vergés: No ho sé això, tu Montse ho saps? 

 
Montserrat Roca Perich: No 

 
Dolors Casassa Font: Va haver-hi un moment en que es va demanar d'incloure-ho però 
jo crec que no hi havia una base sòlida i no ens ha funcionat mai. Es té anotat com una 
qüestió a tenir en compte, la representativitat dels diferents col·legis que puguin sumar 
coneixement per a la propera revisió del reglament. No ha funcionat mai, no sé si va ser 
cosa d'un sector concret... i no hi ha hagut mai representació.  
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Queralt Vila Vergés: D'acord doncs ho revisarem per poder-ho incloure i a veure si 
aleshores com a mínim es pot fer servir be la plaça i amb bon criteri. Algú mes? Bé us 
animem molt a que quan la Montse us passi el correu dient a quina comissió voleu entrar, 
us animem molt a que entreu en alguna comissió perquè són molt enriquidores, es 
treballa molt i molt bé. Jo porto anys estant a la comissió de Planificació Escolar i es 
treballa molt bé. És un lloc molt agradable també per anar a fer polítiques educatives, i 
després hi ha la comissió de Comunicació que també fan una feinada molt bona i molt 
enriquidora. Per tant, us animo que cadascú on vegi que pot desenvolupar millor la seva 
tasca, o sigui del seu interès, us apunteu a les comissions perquè, són una mica més 
de reunions... a mi em van dir tot primer, una al trimestre ..jeje, però independentment 
d'això són molt bones comissions i se'n pot aprendre molt i tothom pot aportar-hi 
moltíssim. De fet és gràcies a l'aportació de tots els membres de la comissió que ens 
anem enriquint, sinó no tindria cap sentit. Per tant, us animem a que en formeu part de 
la que us sentiu més còmodes o de la que penseu que hi podeu aportar-hi més.  

 
Lluc Salellas Vilar: Bé doncs amb aquesta invitació, diguéssim que també secundo, 
agrair-vos que avui heu vingut aquí. Tornar a agrair a la gent que heu vingut per última 
vegada, si més no, momentàniament. Veurem si en el futur hi torneu. A la gent que us 
incorporeu, doncs que segur que fareu molt bona feina amb la gent que ja porta temps 
aquí. Aquest mecanisme d'anar incorporant gent i mantenir gent, és una bona manera, 
doncs de solidificar i consolidar un espai tant important per a la ciutat com és aquest 
Consell Municipal. I bé, estem a juliol, ara vindran les vacances, però segur que al 
setembre quan comenci el curs també us hi tornareu a posar amb moltes ganes com 
ens hi posarem nosaltres també. Agrair-vos això i convidar-vos que ara hi ha aquest 
petit refrigeri aquí a fora i aprofitem aquest espai per a la informalitat que també ajuda a 
millorar les polítiques públiques en educació de la ciutat.  
En no haver-hi més temes a tractar, quan són les deu i vint-i-cinc minuts del matí, 
s'aixeca la sessió per ordre de la Presidència i s'estén la present acta de la qual la 
secretària dóna fe. 
 
EL PRESIDENT,      LA SECRETÀRIA, 
 
 
 
 
 
DILIGÈNCIA.- La present acta transcrita en els folis 26 a 40 ha estat aprovada pel 
Plenari del Consell Municipal d'Educació en la sessió del dia vint-i-quatre d'octubre de 
2023. 
 
Certifico 
 
LA SECRETÀRIA, 
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